

Client's Name/客戶姓名: \_\_\_\_\_

Account Number/客戶號碼: \_\_\_\_\_

**Bright Smart Forex Limited ("BSFL")**  
**Notice of Renewal of Standing Authority according to the Securities and Futures (Client Money) Rules Section 8(3)**

Due to the customers in our company are having different account opening dates, in order to fulfill the purpose of uniformity arrangement, we stated 30 September in every year as the expiry date for the aforesaid standing authority. According to our records, you have granted standing authority in relation to the Client Money ("the said Standing Authority") to BSFL which will be expired on 30 September 2019.

Pursuant to Section 8(3) of the Securities and Futures (Client Money) Rules, we hereby give you formal notice to you reminding you the expiry of the said Standing Authority on 30 September 2019. Unless we receive your written objection addressing to our compliance officer (which becomes effective upon actual receipt by BSFL) **on or before 30 September 2019**, the said Standing Authority will be renewed upon its expiry upon the same terms and conditions as specified therein for another period **from 1 October 2019 to 30 September 2020**.

We hereby also refer you to the personal information statement. Please also inform us if you have any changes in personal details. Unless we receive your notification on or before 30 September 2019, your personal information will be deemed unchanged.

If you have any query, please call our Customer Service Hotline at 25 371 371. We are looking forward to providing quality services to you in the future.

Yours faithfully,



Compliance Manager  
Bright Smart Forex Limited

**耀才環球外匯有限公司 ("耀才外匯")**  
**根據證券及期貨(客戶款項)規則第8(3)條之續期通知**

由於本公司客戶的開戶日期各有不同，為達致統一處理上述續期通知事宜，本公司訂於每年9月30日為上述常設授權之屆滿日期。根據本公司記錄顯示閣下曾向耀才外匯作出有關客戶款項之常設授權("該常設授權")將於2019年9月30日屆滿。

現根據《證券及期貨(客戶款項)規則》第8(3)條，透過發出本通知書，本公司現給予閣下通知閣下該常設授權將於2019年9月30日屆滿。除非本公司在**2019年9月30日或之前**收到閣下致本公司合規主任的書面反對(以耀才外匯確實收到該通知方為有效)，否則閣下的該常設授權將在其屆滿時按其相同條款及條件被予以續期，為期由**2019年10月1日至2020年9月30日止**。

本公司亦請閣下檢視閣下的個人資料。如客戶個人資料有任何改動請通知本公司。除非本公司在2019年9月30日或之前收到閣下致本公司的通知，否則閣下的個人資料會被視為仍然適用。

如有垂詢，歡迎致電客戶服務熱線25 371 371。我們期待能夠在日後繼續為閣下提供優質之投資服務。



合規部主管  
耀才環球外匯有限公司

Client's signature/客戶簽署: \_\_\_\_\_

Date/日期: \_\_\_\_\_